
Zápis z jednání Redakční rady Uhříněveského zpravodaje ze dne 28. 5. 2024 

 

Místo konání: ÚMČ Praha 22, kancelář starosty  

Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání: 18:00 

Přítomni: Kaněra Tomáš, Vagenknechtová Hana, Špalková Kuželová Veronika 

Omluveni: Klich Michal, Vágner Ivan 

Hosté: Roth Miroslav 

 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, rada je usnášeníschopná. 

 

1) Zahájení jednání a schválení programu 

Návrh programu 

1) Zahájení jednání a schválení programu  

2) Finance a výhled na další období – tiskárna, papír a další  

3) Informace k distribuci  

4) Dramaturgie pro rok 2024 

5) Různé 

 

Usnesení: 

Redakční rada schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

2) Finance a výhled na další období – tiskárna, papír a další 

Tiskárna – nová smlouva 

Elektronická verze – možnost rozesílat na emailové adresy, ale problematické na konkrétní místa 

nedistribuovat. Diskuze k úspoře nákladů, lépe snížit periodicitu. 

Cena papíru zůstává pro letošek stejná. Ekologická varianta je dvojnásobně drahá. 

 

3) Informace k distribuci 

Náklad 7700 ks a dostačuje - prověřit, zda nezbývá moc. 

Na Blokandu chodí zpravodaje pozdě. Květnové číslo bylo doručeno až po 20. v měsíci, obvykle 

chodí až kolem 10. v měsíci – prověřit distribuci. 

 

4) Dramaturgie pro rok 2024 

Plán rozhovorů s představiteli místních společností a spolků či osobností. Rozhovory povede 

studentka žurnalistiky. 

 

Návrhy obsahu 

Lidé by zasílali fotky, klidně i bizardní či vtipné, na stránce by byla koláž zaslaných fotografií - bez 

komentáře, s vtipným komentářem či prázdnou bublinou k vyplnění... Možná by šlo odstartovat 

fotkami žáků ZŠ U Obory, kteří fotili do soutěže k výročí školy. 

 

Rubrika „Paměť národa“ – vyzpovídat starousedlíky, témata jak se slavily Vánoce, začátek školního 

roku či „Osudy starých domů“ nebo zajímavé životní osudy seniorů. Byla poptána historie vily 

v ulici Fr. Diviše, majitelé nechtěli historii sdělovat. Šly by ale zpracovat i jiné domy než vily. 

 

Plnění bodů z minulé RR 

Pozitivní zpětná vazba – úvodníky psány různými radními, kalendář akcí, reklamy mezi články 

 

Dotaz k medailonkům úředníků – úředníci nemají zájem o vlastní prezentaci. Po přestavbě přízemí a 

OIC bude představeno nové členění radnice. 



 

Hydepark – proč nepokračuje? Byla rozeslána témata, která byla vhodná k prodiskutování. Dohoda, 

že návrh témat bude putovní nebyla realizována. V časopisu P11 je hydepark asi 30 zastupitelů, mini 

příspěvky na tři strany – informační přínos nízký, takto to nechceme. 

 

Seznam usnesení rady přestal být zveřejňován. Je zveřejňován QR kód k videu ze shrnutí 

zastupitelstva. 

 

5) Různé  

 

Piknik v parku za radnicí – pokud je to možné, posekat, informovat lidi. Okolí Vodice je přeplněné, 

v létě by byl prostor využíván. 

 

 

 

Termín příští RR 7. října v 15:00. 

 

 

 

Zapsala Petra Vaňková 

tajemnice  

 

 

 

Ověřil Tomáš Kaněra 

předseda 


